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Rada Miejska w Augustowie 

 

PROTOKÓŁ nr LXIV/23 

z posiedzenia LXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie 
w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

/Lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Rafał Harasim 

7. Wiesław Jeruć 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Julia Klimaszewska 

10. Tomasz Miklas 

11. Agnieszka Mroziewska 

12. Dariusz Ostapowicz 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska  

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Magdalena Śleszyńska 

18. Krystyna Wilczewska 

19. Adam Wysocki 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

- Sławomir Sieczkowski - Zastępca Burmistrza Miasta 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Barbara Lutyńska – Radca Prawny 

- Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie 

- Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- Prezesi spółek miejskich 

- goście 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz. 09:00, 

a zakończono o godz. 14:00 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. 

4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Augustowa z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2022. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy  

z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2022,  

z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Miasta Augustowa na lata 2020-

2022 oraz przedstawienie potrzeb związanych z wykonywaniem tego zadania w gminie Miasto 

Augustów. 

7. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów na lata 2023-2025, 

b) uchwalenia Statutu Uzdrowiska Augustów, 

c) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Miasto Augustów, 

d) przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów 

na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022, 

e) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 

z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 

2028-2031”, 

f) przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-

2030” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030”, 

g) przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą oddziaływania na 

środowisko Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038, 

h) wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie do składu Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej, 

i) Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego, 

j) zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 

2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych 

k) zmian budżetu miasta na rok 2023, 

l) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. 

9. Przyjęcie protokołów z obrad: LXII sesji Rady Miejskiej z 23.02.2023 r.; LXIII sesji Rady 

Miejskiej z 16.03.2023 r. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady 64 sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, że zgodnie z podpisaną listą obecności w obradach 

bierze udział 16 radnych. Stwierdziła, że obrady są prawomocne. Przywitała Panów 

Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego, gości i wszystkich obecnych na sesji. Dodała, 

że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:00/. 

 

Ad. pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przestawieniu porządku obrad /0:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad. Dodała, że 

prządek obrad /zał. nr 2/ otrzymali Państwo w systemie eSesja wraz z projektami uchwał  

i innymi materiałami niezbędnymi do realizacji porządku. Poinformowała, że wpłynął wniosek 

grupy radnych /zał. nr 3/ o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji, projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

2 września 2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych. Zapytała, czy są dodatkowe propozycje do porządku 

obrad. Wniosków nie zgłoszono. Poddała pod głosowanie wniosek grupy radnych /0:36/. 

 

/Głosowanie /3:05 – 3:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania /radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła, że błędnie oddała głos/ /3:36/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku grupy radnych o wprowadzenie do porządku obrad LXIV 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2021 r. w sprawie ustalenia 

na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (3) 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek grupy 

radnych został przyjęty i projekt uchwały zostanie wprowadzona do porządku obrad jako punkt 

8j. Poddała pod głosowanie porządek obrad wraz ze zmianą /6:01/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki 

NIEOBECNI (3) 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /6:34/. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od 

przedstawienia ostatniego sprawozdania /6:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu Burmistrza Miasta od 

przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosiła o przedstawienie sprawozdania /6:43/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił sprawozdanie 

/7:01/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:23/. 

 

Ad. pkt 4. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Augustowa z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 

2022. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji programu współpracy 

Miasta Augustowa z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego za rok 2022 /24:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji programu 

współpracy Miasta Augustowa z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2022 /zał. nr 4/. Poinformowała, że 

sprawozdanie było rozpatrywane na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o 

przedstawienie sprawozdania /24:32/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /25:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /25:20/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

omówił sprawozdanie /25:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do 

powyższego sprawozdania. Pytań nie było /27:02/. 

 

Ad. pkt 5. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta 

Augustowa na 2022 rok /27:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Augustowa na 2022 rok /zał. nr 5/. Poinformowała również, że 

sprawozdanie to było rozpatrywane na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła 

o przedstawienie sprawozdania /27:07/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

omówił sprawozdanie /27:48/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:51/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /29:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:49/. 

 

Ad. pkt 6. 

Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny wynikającego z ustawy  

z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 2022,  

z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Gminy Miasta Augustowa na lata 

2020-2022 oraz przedstawienie potrzeb związanych z wykonywaniem tego zadania  

w gminie Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji zadania z zakresu 

wspierania rodziny wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej za rok 2022, z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

Gminy Miasta Augustowa na lata 2020-2022 oraz przedstawienie potrzeb związanych  

z wykonywaniem tego zadania w gminie Miasto Augustów /32:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji zadania z zakresu 

wspierania rodziny wynikającego z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej za rok 2022, z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

Gminy Miasta Augustowa na lata 2020-2022 oraz przedstawienie potrzeb związanych  

z wykonywaniem tego zadania w gminie Miasto Augustów /zał. nr 6/. Poinformowała również, 

że sprawozdanie to było rozpatrywane na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. 

Poprosiła o przedstawienie sprawozdania /32:56/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /33:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:55/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

przedstawiła sprawozdanie /33:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /36:29/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /36:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:39/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

/38:51/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:40/. 

 

Ad. pkt 7. 

Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu oceny zasobów pomocy społecznej za 

rok 2022 /40:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2022 /zał. nr 7/. Dodała, że powyższa ocena była rozpatrywana na 

posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej /40:44/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /41:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:09/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2022 /41:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:39/. 

 

Ad. pkt 8a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny Miasta Augustów na lata 2023-2025. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów na lata 2023-2025 /42:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów na lata 2023-2025. 

Dodała, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. 

Poprosiła Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji 

/42:43/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 21 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów na lata 2023-2025. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 13 głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /43:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:32/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /43:38/. 
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Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
przedstawiła projekt uchwały /43:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:31/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /45:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /47:21/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów 

na lata 2023-2025. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/591/23 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta Augustów 

na lata 2023-2025 została podjęta /48:01/. 

/Uchwała nr LXIV/591/23 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Uzdrowiska Augustów. 

/Czas  rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Uzdrowiska Augustów /48:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Uzdrowiska Augustów. Dodała, że projekt uchwały był rozpatrywany na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju. Poprosiła o zabranie 

głosu Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej i przedstawienie opinii Komisji /48:09/. 
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, że 

Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem 

uchwały w sprawie Statutu Uzdrowiska Augustów. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /48:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił projekt uchwały 

/49:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:16/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /51:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:38/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /53:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:16/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /54:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:38/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Zarządu Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o. o. 
/55:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /56:53/. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Statutu Uzdrowiska Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

BRAK GŁOSU (2) 
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Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/592/23 w sprawie uchwalenia Statutu Uzdrowiska Augustów została podjęta /57:33/. 

/Uchwała nr LXIV/592/23 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wymagań, 

jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasto Augustów 

/57:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Miasto Augustów. Dodała, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

Społeczno – Oświatowej. Poprosiła Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii Komisji  

/57:40/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na 

posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Miasto Augustów. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się. /58:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:37/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił projekt uchwały 

/58:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /59:58/. 
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Głosowano w sprawie: wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Miasto Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał 

Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emilian Al-Khameri 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/593/23 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Miasto Augustów została podjęta. Ogłosiła 5 minut przerwy /1:00:36/. 

/Uchwała nr LXIV/593/23 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

/Przerwa /1:00:47 – 1:10:50/. 

 

Ad. pkt 8d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2015-2018 z perspektywą na 

lata 2019-2022. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2015-

2018 z perspektywą na lata 2019-2022 /1:10:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Poinformowała, że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022. Dodała, że 

powyższy projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji 
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Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zabranie 

głosu i przedstawienie opinii Komisji /1:10:50/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją Uzdrowiskową 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami 

za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /1:11:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:21/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił projekt uchwały 

/1:12:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:59/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:13:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:25/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:15:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:24/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /1:17:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:06/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:18:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:19/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:21:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:21:57/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:22:03/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:22:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:22:20/. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Julia 

Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Aleksandra Maria Sigillewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Raczkowska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/594/23 w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2022 została przyjęta 

/1:22:58/. 

/Uchwała nr LXIV/594/23 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031” wraz  

z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031”. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027  

z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 

2028-2031” /1:23:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027  

z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 

2028-2031”. Dodała, że powyższy projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym 
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posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju o zabranie głosu i przedstawienie opinii Komisji /1:23:08/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją Uzdrowiskową 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 

2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą 

na lata 2028-2031”. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 

głosach wstrzymujących się /1:23:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:46/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił projekt uchwały 

/1:24:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, o wprowadzeniu 

autopoprawki technicznej do projektu uchwały /1:26:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:13/. 

 

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta omówiła wprowadzoną poprawkę /1:27:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:44/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:28:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:55/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:31:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:51/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:33:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:28/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:34:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:35:45/. 

 



S t r o n a  | 15 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na 

lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Alicja Dobrowolska, Julia Klimaszewska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Agnieszka Mroziewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Mirosław Chudecki, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/595/23 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031” wraz z „Prognozą 

oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Augustów na 

lata 2023-2027 z perspektywą na lata 2028-2031” została podjęta /1:36:44/. 

/Uchwała nr LXIV/595/23 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8f. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030” wraz z „Prognozą oddziaływania na 

środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-

2030”. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030” wraz  

z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Miasto Augustów na lata 2022-2030” /1:36:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030” 

wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Miasto Augustów na lata 2022-2030”. Dodała, że powyższy projekt uchwały był rozpatrywany 
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na wspólnym posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju. Poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zabranie głosu i przedstawienie opinii Komisji 

/1:36:53/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją Uzdrowiskową 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 

2022-2030” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030”. Po analizie przedstawionego dokumentu, 

Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /1:37:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:19/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił projekt uchwały 

/1:38:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:19/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:40:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:08/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:43:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:44:17/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:44:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:45:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /1:46:02/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2022-2030” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Julia Klimaszewska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Agnieszka Mroziewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Emilian Al-Khameri, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/596/23 w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2022-2030” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2030” została podjęta 

/1:46:50/. 

/Uchwała nr LXIV/596/23 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów 

na lata 2022-2038 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto 

Augustów na lata 2022-2038. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko 

Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 /1:47:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko 

Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038. Dodała, że powyższy projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rozwoju o zabranie głosu i przedstawienie opinii 

Komisji /1:47:02/. 
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na wspólnym posiedzeniu z Komisją Uzdrowiskową 

Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się /1:47:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:39/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił projekt uchwały 

/1:48:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:47/. 

 

Pani Justyna Wnukowska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska /1:51:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /1:58:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:03/. 

 

Pani Emilia Słucka – Kierownik Wydziału Strategii i Funduszy Zewnętrznych /1:59:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:51/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:00:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:34/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:02:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:05/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:04:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:06:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:02/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /2:07:12/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:12:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:05/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Julia 

Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/597/23 w sprawie przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Augustów na lata 2022-2038 została podjęta 

/2:13:51/. 

/Uchwała nr LXIV/597/23 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8h. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Augustowie do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

/2:14:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie  

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego wyznaczeniu przedstawiciela Rady Miejskiej 
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w Augustowie do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Poprosiła o zabranie głosu przez 

Pana Burmistrza /2:14:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta omówił projekt uchwały 

/2:14:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:35/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /2:15:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:16:04/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:16:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:16:16/. 

 

Pani Julia Klimaszewska – Radna zgłosiła kandydaturę Pani Krystyny Wilczewskiej 

/2:16:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Radną Krystynę 

Wilczewską, czy wyraża zgodę na kandydowanie na przedstawiciela Rady Miejskiej do składu 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej /2:16:28/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna wyraziła zgodę /2:16:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze chętni 

Radni. Zgłoszeń nie było. Poddała pod głosowanie Kandydaturę Radnej Krystyny 

Wilczewskiej /2:16:34/. 

 

Głosowano w sprawie: kandydatury Pani Krystyny Wilczewskiej do składu Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Pani Krystyna 

Wilczewska weszła do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej /2:17:39/. 

/Uchwała nr LXIV/598/23 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej  

w Augustowie do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej stanowi załącznik nr  15 do 

niniejszego protokołu/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /2:18:05/. 

 

Ad. pkt 8i. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego /2:18:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. Dodała, że projekt uchwały był rozpatrywany na 

posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Przewodniczącą Komisji  

o przedstawienie opinii /2:18:15/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 21 kwietnia 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie Augustowskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /2:18:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:59/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił projekt uchwały 

/2:19:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:29/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 
/2:20:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:04/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:24:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:31/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:28:35/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33:09/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna złożyła wniosek formalny o zmianę zapisu §16 

punkt 2. na treść „Nie przeznacza się do realizacji pomimo dostępności środków finansowych 

zadania, które w wyniku głosowania nie uzyskało minimum 100 głosów poparcia” /2:33:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:37/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:34:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:37:13/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:37:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /2:37:37/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pani Aleksandry Sigillewskiej o zmianę zapisu § 16 punkt 2. 

na treść „Nie przeznacza się do realizacji pomimo dostępności środków finansowych zadania, 

które w wyniku głosowania nie uzyskało minimum 100 głosów poparcia.”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Alicja Dobrowolska, Julia Klimaszewska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Chudecki, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Radnej 

Sigillewskiej został odrzucony /2:38:24/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /2:38:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:39:53/. 
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Pan Tomasz Miklas – Radny /2:40:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:05/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:42:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie  

w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas samowolnie zabiera głos i zakłóca obrady. Udzieliła 

głosu Zastępcy Burmistrza Filipowi Chodkiewiczowi /2:42:39/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny wypowiedź niezrozumiała /2:43:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:09/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:43:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:26/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:46:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:38/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:47:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /2:48:01/. 

 

Głosowano w sprawie: Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/599/23 w sprawie Augustowskiego Budżetu Obywatelskiego została podjęta. Ogłosiła 

dziesięciominutową przerwę w obradach  /2:49:22/. 

/Uchwała nr LXIV/599/23 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
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/Przerwa /2:49:33 – 3:10:19/. 

 

Ad. pkt 8j. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawi zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy 

Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawi zmiany 

uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2021 r. w sprawie 

ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż  

i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 

w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

/3:10:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu 

poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawi zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy 

Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 

sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Projekt 

uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej /3:10:19/. 

 

Pani Beata Kornelius – Wnukowska – Radca Prawny przedstawiła projekt uchwały wraz  

z proponowaną poprawką /3:11:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:28/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna złożyła wniosek o zmianę zapisu punktu 2. w par. 3 na 

treść „Zasad określonych w § 3 ust. 1 niniejszej uchwały nie stosuje się do istniejących już 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz punktów sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, o których mowa w § 3 ust. 1 niniejszej uchwały, o ile zgodnie z wnioskiem  

o wydanie kolejnego zezwolenia w tym samym punkcie kontynuowana jest działalność 

związana ze sprzedażą napojów alkoholowych lub sprzedażą i podawaniem napojów 

alkoholowych, a po dniu jej rozpoczęcia i uzyskania ważnego zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych lub na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych powstał jeden z obiektów, 

o których mowa w § 3 ust 1. lit. a) i b) niniejszej uchwały." /3:20:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek formalny Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej /3:21:29/. 
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Głosowano w sprawie: wniosku Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej o zmianę zapisu punktu 

2. w par. 3 Zasad określonych w § 3 ust. 1 niniejszej uchwały nie stosuje się do istniejących już 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz punktów sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, o których mowa w § 3 ust. 1 niniejszej uchwały, o ile zgodnie z wnioskiem  

o wydanie kolejnego zezwolenia w tym samym punkcie kontynuowana jest działalność 

związana ze sprzedażą napojów alkoholowych lub sprzedażą i podawaniem napojów 

alkoholowych, a po dniu jej rozpoczęcia i uzyskania ważnego zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych lub na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych powstał jeden z obiektów, 

o których mowa w § 3 ust 1. lit. a) i b) niniejszej uchwały.". 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam 

Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pani 

Radnej Magdaleny Śleszyńskiej został przyjęty. Dodała, że więcej zgłoszeń do dyskusji nie ma. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z naniesioną poprawką /3:25:27/. 

 

Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 2 września 2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto 

Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria 
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Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam 

Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/600/23 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/401/2021 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 2 września 2021 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych została podjęta /3:26:30/. 

/Uchwała nr LXIV/600/23 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8k. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2023 /3:26:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta na rok 2023. Dodała, że projekt uchwały był rozpatrywany na 

posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji /3:29:39/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji ds. Budżetu poinformował, że 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 24 kwietnia 2023 r. zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym 

się /3:27:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:32/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały /3:27:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:27/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:32:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:21/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:34:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:44/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /3:35:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:36:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:40/. 

 

Pani Justyna Wnukowska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska /3:36:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:20/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:40:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:09/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:41:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:28/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:42:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:38/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:42:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:08/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:43:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:48/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:43:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:03/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:45:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:04/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:47:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:48:06/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:20/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:48:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:54/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:49:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:11/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:49:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:50:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:13/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:52:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:30/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:53:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /3:54:56/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Julia 

Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/601/23 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023 została podjęta /3:55:42/. 
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/Uchwała nr LXIV/601/23 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8l. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2023-2036. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036 /3:55:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Dodała, że 

projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła 

Przewodniczącego Komisji i przedstawienie opinii Komisji /3:55:52/. 

 

Pan Emilian Yasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji ds. Budżetu poinformował, że 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 24 kwietnia 2023 r. zapoznała 

się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2023-2036. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /3:56:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:40/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały /3:56:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:21/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:57:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:59:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:13/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:03:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:51/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:05:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:07:40/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /4:08:19/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2023-2036. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Julia 

Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

LXIV/602/23 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2023-2036 została podjęta /4:09:03/. 

/Uchwała nr LXIV/602/23 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 9. 

Przyjęcie protokołów z obrad: LXII sesji Rady Miejskiej z 23.02.2023 r.; LXIII sesji Rady 

Miejskiej z 16.03.2023 r. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: LXII sesji Rady 

Miejskiej z 23.02.2023 r.; LXIII sesji Rady Miejskiej z 16.03.2023 r. /4:09:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: LXII sesji 

Rady Miejskiej z 23.02.2023 r.; LXIII sesji Rady Miejskiej z 16.03.2023 r. Zapytała, czy są 

uwagi do tych protokołów. Uwag nie zgłoszono. Poddała pod głosowanie protokół z obrad LXII 

sesji Rady Miejskiej z 23 lutego 2023 r. /4:09:15/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad LXII sesji Rady Miejskiej z 23.02.2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LXII sesji Rady Miejskiej z 23.02.2023 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół  

z obrad LXIII sesji Rady Miejskiej z 16.03.2023 r. /4:09:54/. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad LXIII sesji Rady Miejskiej z 16.03.2023 

r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja 

Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta 

Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad 

LXIII sesji Rady Miejskiej z 16.03.2023 r. został przyjęty /4:10:22/. 

 

Ad. pkt 10. 

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom /4:10:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przechodzi do punktu poświęconego wolnym wnioskom /4:10:27/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:11:19/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:25/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:12:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:20/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:12:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:44/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:13:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:16/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:15:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:09/. 

 

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:16:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:28/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /4:16:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:17:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:04/. 

 

Pan Rafał Harasim – Radny /4:18:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:06/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:21:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:21:42/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:21:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:22/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /4:22:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:34/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:22:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:09/. 
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Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /4:24:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:01/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:30:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:00/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:32:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:06/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:34:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:40/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:35:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:11/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:39:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:00/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /4:41:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:42:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:42/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /4:42:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:43:43/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:43:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:12/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:44:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:47:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:01/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /4:49:05/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:52:42/. 

 

Ad. pkt 11. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /4:53:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady LXIV sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie /4:53:07/. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotowała: Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 


